

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS Date: 10-03-2024 02:49:43 PM Subject: The Resolutions Of The General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: نور كابيتال ماركيتس للإستثمارات المتعددة التاريخ: 10-03-2024 02:49:43 PM الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي</p>
<p>The Ordinary General Assembly Meeting of NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS was held on 12:00 On 10-03-2024 at Zoom (https://us02web.zoom.us/j/81909357234), the shareholders participation in the Assembly Meeting was 85.165% The following decisions were adopted at the Meeting:-</p>	<p>عقد الساعة 12:00 2024-03-10 على اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة نور كابيتال ماركيتس للإستثمارات المتعددة. وذلك في زووم (https://us02web.zoom.us/j/81909357234) وبنسبة حضور 85.165% تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-</p>
<p>Subject: Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting</p>	<p>الموضوع: المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق</p>
<p>Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting which was held on 27-08-2023</p>	<p>المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 2023-08-27</p>
<p>Subject: Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on specified date</p>	<p>الموضوع: المصادقة على تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في</p>
<p>Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on 31-12-2023</p>	<p>المصادقة على تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 2023-12-31</p>
<p>Subject: Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements</p>	<p>الموضوع: المصادقة على تقرير مدقي حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في</p>
<p>Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements, for the year ended on 31-12-2023</p>	<p>المصادقة على تقرير مدقي حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2023-12-31</p>
<p>Subject: Approving the Financial Statements for the year ended on</p>	<p>الموضوع: المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في</p>
<p>Approving the Financial Statements for the year ended on 31-12-2023</p>	<p>المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2023-12-31</p>
<p>Subject: Discharging the board's members from their</p>	<p>الموضوع: ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن</p>

liabilities in respect of the financial year ended	تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في																								
Discharging the board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31-12-2023	إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 2023-12-31																								
Subject: Electing the following members (legal entity) and (person) as Board of Directors	الموضوع: انتخاب أعضاء مجلس إدارة (شركة/شخص طبيعي)																								
<p>Electing the following as a Board of Directors:</p> <table border="1" data-bbox="110 532 760 1325"> <thead> <tr> <th>Name</th> <th>Nationality</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Naser Abdul Mohsen Muhammad Ali Al Mari</td> <td>Non-Jordanian</td> </tr> <tr> <td>Haider Abdul Rahman Abdullah Al Majali</td> <td>Jordanian</td> </tr> <tr> <td>Ziad Shukri Boutros Al Salaita</td> <td>Jordanian</td> </tr> <tr> <th>Name of Company</th> <th>No of Seats</th> </tr> <tr> <td>شركة ان سي ام للاستثمار</td> <td>2</td> </tr> </tbody> </table>	Name	Nationality	Naser Abdul Mohsen Muhammad Ali Al Mari	Non-Jordanian	Haider Abdul Rahman Abdullah Al Majali	Jordanian	Ziad Shukri Boutros Al Salaita	Jordanian	Name of Company	No of Seats	شركة ان سي ام للاستثمار	2	<p>انتخاب اعضاء مجلس الإدارة للشركة من السادة التالية اسماؤهم:-</p> <table border="1" data-bbox="863 572 1507 1365"> <thead> <tr> <th>الاسم</th> <th>الجنسية</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>ناصر عبد المحسن محمد علي المري</td> <td>غير أردني</td> </tr> <tr> <td>حيدر عبد الرحمن عبد الله المجالي</td> <td>أردني</td> </tr> <tr> <td>زياد شكري بطرس السلايطة</td> <td>أردني</td> </tr> <tr> <th>اسم الشركة</th> <th>عدد المقاعد</th> </tr> <tr> <td>شركة ان سي ام للاستثمار</td> <td>2</td> </tr> </tbody> </table>	الاسم	الجنسية	ناصر عبد المحسن محمد علي المري	غير أردني	حيدر عبد الرحمن عبد الله المجالي	أردني	زياد شكري بطرس السلايطة	أردني	اسم الشركة	عدد المقاعد	شركة ان سي ام للاستثمار	2
Name	Nationality																								
Naser Abdul Mohsen Muhammad Ali Al Mari	Non-Jordanian																								
Haider Abdul Rahman Abdullah Al Majali	Jordanian																								
Ziad Shukri Boutros Al Salaita	Jordanian																								
Name of Company	No of Seats																								
شركة ان سي ام للاستثمار	2																								
الاسم	الجنسية																								
ناصر عبد المحسن محمد علي المري	غير أردني																								
حيدر عبد الرحمن عبد الله المجالي	أردني																								
زياد شكري بطرس السلايطة	أردني																								
اسم الشركة	عدد المقاعد																								
شركة ان سي ام للاستثمار	2																								
Subject: Approving the appointment / reappointment of the auditors for the financial year and authorizing the board of directors to determine their fees	الموضوع: الموافقة على تعيين / إعادة تعيين مدققي الحسابات للسنة المالية وتفويض مجلس الإدارة لتحديد أتعابهم																								
Approving the appointment/reappointment of the auditors Ernst & Young Jordan for the financial year 31-12-2024.And authorizing the board of directors to determine their fees	الموافقة على تعيين / او اعادة تعيين مدققي حسابات السادة Ernst & Young Jordan لتدقيق حسابات الشركة للسنة المالية 2024-12-31 و تفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم																								
Subject: Other	الموضوع: آخر																								
Other:	آخر:																								
<p>First: A new Board of Directors was elected by acclamation for a period of the next four years as follows: NCM Investments is represented by: Mr. Ali Al-Ghazawi, Mr. Marwan Abu Dhim. Mr. Nasser Abdul Mohsen Al Marri, Member of the Board of Directors Mr. Dr. Haider Al-Majali is an independent member of the Board of Directors Mr. Ziad Al Salaita is an independent member of the Board of Directors Second: The General Assembly unanimously approved what was proposed by Mr. Nasser Abdul Mohsen Al Marri, representing NCM Investment Company (K.S.C.), which owns a shareholding percentage of 82.9809% of the total capital shares, adding a new item to the agenda in accordance with the provisions of Article (171) of the</p>	<p>أولاً: تم إنتخاب مجلس إدارة جديد بالتزكية ولمدة اربع سنوات قادمة على النحو التالي: إن سي إم للإستثمار ويمثلها كل من السادة: السيد / علي الغزاوي، السيد / مروان ابودهميم . السيد / ناصر عبد المحسن المري عضو مجلس الإدارة السيد / د.حيدر المجالي عضو مجلس الإدارة مستقل السيد / زياد السلايطة عضو مجلس الإدارة مستقل ثانياً وافقت الهيئة العامة بالاجماع على ما تم اقتراحه من قبل السيد ناصر عبد المحسن المري ممثلاً عن شركة إن سي إم للاستثمار (ش.م.ك) وتمتلك نسبة مساهمة 82.9809% من إجمالي أسهم رأس المال بإضافة بند جديد على جدول الاعمال وفقاً لاحكام المادة (171) من قانون الشركة وذلك على النحو التالي: - اقتراح توزيع أرباح نقدية عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 2023/12/31 بنسبة 10% من القيمة الاسمية للسهم والبالغ قيمته ديناراً اردنيلاً واحداً أي بواقع</p>																								

<p>Company Law, as follows: - Proposing the distribution of cash dividends for the fiscal year ending on 12/31/2023 at a rate of 10% of the nominal value of the share, which amounts to one Jordanian dinar, i.e. 100,000 Jordanian dinars (one hundred thousand Jordanian dinars) out of the company's total capital, which amounts to 1,000,000 Jordanian dinars. (One hundred thousand Jordanian dinars) of the company's total capital, which amounts to 1,000,000 Jordanian dinars, for shareholders registered in the shareholder registry, each according to the percentage of his contribution as it is on the date of the meeting. Third: The General Assembly also agreed to grant members of the Board of Directors a reward of 5,000 Jordanian dinars for each member of the Board of Directors.</p>	<p>100,000 دينار أردني (مائة ألف دينار أردني) من إجمالي رأس مال الشركة والبالغ 1,000,000 دينار أردني. (مائة ألف دينار أردني) من إجمالي رأس مال الشركة والبالغ 1,000,000 دينار أردني، وذلك للمساهمين المسجلين في سجل المساهمين كل حسب نسبة مساهمته كما هي بتاريخ الاجتماع. ثالثاً: كما وافقت الهيئة العامة على منح أعضاء مجلس مكافأة مقدارها 5,000 دينار أردني لكل عضو من أعضاء مجلس الإدارة.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عزام بشتاوي</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عزام بشتاوي</p>